

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱
Financial Forecasting 財務預測

當期課號	4145	Course Number	4145
授課教師	王光華	Instructor	WANG,KUANG HUA
中文課名	財務預測	Course Name	Financial Forecasting
開課單位	保險金融管理系(二日)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程旨在藉由產業環境分析及企業財務分析的學習，期使學生瞭解財務預測及企業評價的技術與應用，並建立正確的財務報表分析概念。	Objectives	The purpose of this course is through the study of industrial environment analysis and business financial analysis to better prepare students for understanding the technique and application of financial forecasting and business valuation. It also desires
教材	企業分析與評價 Paiepu,Bernard,&Healy原著 郭敏華 編譯 華泰文化事業公司	Teaching Materials	
成績評量方式	1. 平時成績 30% 期中考試 30% 期末考試 40% 2. 考試作弊學期總成績為0分	Grading	1. participation 30% med-term exam. 30% final-term exam. 40% 2.Cheating in examination is strictly prohibited.
教師網頁	-		
教學內容	授課之內容包括財務分析與企業評價、企業績效評估、企業未來價值分析、中小企業財務分析及各類企業之評價。	Syllabus	Topics discuss in classes including financial analysis and business valuation, business performance evaluation, business future value analysis, financial analysis of small and median size firm, and valuations of various business.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。